
Tønder Kommune, 
Teknik og Miljø, Plan, Byg og Trafik, 
Rådhusstræde 2,  
6240 Løgumkloster. 
 
Att.: Anders Hørkjær Pedersen.   Tønder, d. 11. feb. 2014 
 
 
 
 
 
Grundejerforeningen LEOS ALLÈ. 
 
Med baggrund i din mail af 4. feb. 2014 vender vi tilbage med nogle forslag til mødedatoer, nemlig: 
Tirsdag d. 18. feb. 2014 (efter kl. 14,30), 
Onsdag d. 19. feb. 2014, og 
Onsdag d. 26. feb. 2014. 
 
Bestyrelsen har afholdt møde d. 6. feb. 2014, hvor efterfølgende blev drøftet, og vi er på ingen måde enig i 
dine betragtninger, som omtalt i din mail af 13. sept. 2013, om ikke, at gennemføre flere trafiksaneringer 
på Leos Allè.  
 
Vi vil foreslå, at mødet afholdes med følgende hovedpunkter, samt tage imod dit tilbud om, at yderligere 
invitere de  nævnte personer: 

I. – Vor skrivelse af 10. juni 2013 med underpunkterne 1. Trafikmåling, 2. Midlertidig helle gøres 
permanent og 3. Midlertidig helle flyttes. (Lars Erik Skydsbjerg og Anders H. Pedersen deltager). 

II. – Vor skrivelse af 10. juni 2013 med underpunkt 4. Ny asfalt.  (Miroslaw Guzina deltager). 
III. – Vor skrivelse af 28. jan. 2013 om Kurven Leos Allè – Bargumsvej. (Michael Erbs deltager). 

Vi er åbne overfor, at rækkefølgen af de nævnte punkter ændres afhængig af, hvornår deltagerne kan være 
til stede. 
 
Ad. Pkt. I. 
Vi er helt opmærksomme på, at hastighed og trafikmængde er reduceret, men mener samtidig også, at 
dette kunne skyldes både, at vejens belægning er så dårlig, at trafikanter køre andre veje, samt er der er 
placeret de 2 midlertidige heller. 
Vor opfattelse er derfor, at ved pålægning af ny asfalt vil dette medføre, at både hastighed og 
trafikmængde vil stige. Dette påvirker os dog ikke til at undgå en ny asfaltudlægning, men at vi mener, at 
det, at gøre den midlertidige helle permanent, samt at placere de midlertidige heller ved nr. 48-51, vil være 
med til at reducere hastighed og trafikmængde.  
 
Ad. Pkt. II. 
Vi vil på det kraftigste kræve, at der udlægges ny asfalt på Leos Allè i året 2014, idet vi nu siden 2001 hvert 
år er blevet lovet, at der i det kommende år vil blive udlagt ny asfalt. 
 
Ad. Pkt. III. 
Vi er meget skuffet over det manglende svar på vor skrivelse af 28. jan. 2013 om ”Kurven Leos Allè – 
Bargumsvej”, selvom Michael Erbs i mail af 4. feb. 2013, skriver, at han vil kigge på vore bemærkninger, så 
snart punkterne er drøftet igennem. 
Efter vor opfattelse er der kun udført 2 af de nævnte 6 punkter, nemlig påmalt kantlinie og udlægning af 
slidlag.  
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Af forskellige grundejere er vi blevet gjort opmærksom på,  
-at svingets nordlige side, i denne mørke vintertid er usædvanlig dårlig belysning, hvilket har ført til farlige 
situationer med risiko for påkørsel af fodgængere og cyklister,   
-at cyklister, der kommer fra Bargumsvej og skal svinge til venstre mod Leos Allé, foretager dette med høj 
risiko for påkørsel, og det må derfor kræves, at den manglende fodgængerovergang, som vi allerede ved 
projektets start manglede, udføres, (så cyklister har mulighed for at stå af cyklen og trække over på 
cykelstien), samt 
-at det er lidt beskæmmende, at der efter udlægning af slidlag stadig står vand ved kantstenen i den østlige 
side ved nr. 9. 
   
Vi ser frem til en snarlig tilbagemelding om mødedato og tid, så vi hurtig kan få ovennævnte drøftet på en 
for begge parter tilfredsstillende måde. 
 
På bestyrelsens vegne. 
 
Henning Stengaard Mortensen. (Formand).  
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